
Hellevad Børneunivers 

Fællesbestyrelsesmøde 
  

 

Onsdag d.18.01.23 kl. 19.00-21.00 

 

HUSK KALENDEREN 

 

Dagsorden: 

 
Emne: Referat: 

1) Godkendelse af dagsorden og 

referat fra sidst 

Dagsorden godkendt og referat underskrevet 

 

2) Konstituering 

 

Fordeling af diverse udvalgsposter 

 

Formand: Vivi 

Næstformand: Andreas 

Trivselsambassadør: Anna 

Legeplads: Anna, Mette, Christina, Melanie 

Parkeringsplads: Søren, Melanie, Vivi, (Andreas) 

Udviklingsråd: Søren, Andreas 

Udvidelse af børnehaven: Anna, Mette, Vivi 

3) Orientering: 

Formand 

Ledelsen (SKS, AJ) 

Medarbejdere (GH, CLK) 

Øvrige 

 

Vivi: Vi har afholdt trivselsrådsmøde for trivselsrådsmedlemmer og der var 12 

trivselsrødder der deltog. Feedback fra deltagerne: Et godt møde med meget brugbart 

vidensdeling. 

Søren: Vi har haft skoleudviklingsmøde mellem Hellevad skole, forvaltning og øverste 

chef for Børn og Unge. Det har mundet ud i 3 fokuspunkter: 1) Løfte udbyttet af matematik 

på mellemtrinnet. 2) Indholdet i trivselstimerne 3) Fokus på overgange. 

På skolen har vi haft uanmeldt tilsyn fra arbejdstilsynet. Der var et enkelt straks 

Vi fokuserer på skoleplanen for næste skoleår 

Søren er blevet bedt om at være fungerende fællesleder i Hovslund, frem til sommer. Søren 

vil have fast 2 dage i Hovslund, mandag og onsdag. 

Der kommer en lille ændring i bustiderne fra 6. marts, en lille forskydning på 4 minutter, 

der ikke for den store betydning for vores elever. 

I 1. og 2. klasse har vi valgt at dele klasserne i engelsk. 

Anni: Vi arbejder meget på at gøre klar til udvidelsen af Futtegruppen – Det nye personale 

er ansat og der har været afholdt det før teammøde. Der er lavet vagtplaner der tilgodeser, 

hensynet til nye voksne og nye børn, så vi får skabt tryghed hurtigst muligt. Vi har åbnet 

for 3 pladser fra d.1. februar og 3 pladser fra d. 15. februar. PT er der stadig ledige pladser. 

Indretningen af Pavillonen er fortsat i gang og vi arbejder pt på revurdering af inddelingen 

af Smørhullets legeplads 

Gitte: Vi har valgt at fejre fastelavn d. 20. for hele skolen med udklædning, tøndeslagning 

og forskellige aktiviteter 

Vi afholder skak turnering d. 10. februar 

Vi vil gerne sige tak for kagen fra bestyrelsen på medarbejdernes dag. 

Hellevad Åbenair har doneret 1000 kr. til hver klasse og mellemtrinnets elever er gået 

sammen om at indkøbe af spil og farver. 

Pantpengene har givet en kæmpe plakat m fugle, dejligt. Vi skal have fundet det rette sted 

at hænge den op. 

5. og 6. er begyndt at øve teater, til skolefesten til foråret.  

Vi vil forsøge at få en Snack ordning for 4. 5. 6. klasse op at køre i en prøveperiode. 

Ordningen skal erstatte den gamle brødordning. 

Charlotte: Pædagogerne fra børnehaven har været på et kanongodt kursus i sprogtilegnelse 

for tosproget børn.  

Vi har retænkt fastelavn i børnehaven. Det bliver uden tøndeslagning, men med 

udklædning, og diverse aktiviteter. 

Vi vil gerne takke bestyrelsen for fejringen af medarbejderens dag. Tak dels for kagen, 

men mest for det fine kort, de havde skrevet til personalet. 



Vi har i øjeblikket stor fokus på samarbejdet mellem futtegruppen og Nøfle- og 

mumlegrupperne. 

4) Møder fremadrettet 

Husk kalenderen 

22.02 – 21.03 – 25.04. – 23.05. – 13.06. – 21.08. 

5)  Princip for fremmøde og 

sygemelding.  

Fra sidst. Søren fremlægger sit 

oplæg til et nyt 

 

Princippet diskuteret. Det skal rettes til og tages op igen til næste møde 

6) Økonomi SKS 

Afslutning af budget 2022 

Godkendelse af budget 2023 

Budget 2022 gennemgået. Det ser fornuftigt ud. 

Budget 2023 er ikke helt klart og vi tager det med næste gang 

7) Trivselsundersøgelserne blandt 

medarbejderne. 

Bilag sendt med seneste referat. Har 

resultaterne givet anledning til 

spørgsmål og drøftelse? 

Kort drøftelse af rapporterne, der ikke har givet anledning til yderligere spørgsmål. 

8) Skal vi har indkaldt suppleanten 

allerede nu til fremtidige møder? 

 

Vi kontakter Bettina Ørnhøj Hansen der er valgt som suppleant for skoledelen 

9) Evaluering af juleafslutning på 

skolen 

 

Der var koldt i gymnastiksalen 

Der manglede struktur og planlægning 

Det varede for længe – der var langt tid for forældrene, hvor der ikke skete noget 

Julegudstjenesten var rigtig fin 

10)        Årshjul 

       Bilag vedhæftet 

     Er emnet ” Oversigt over elevtal pr. 

skoledistrikt” stadig relevant? 
 

Oversigt over elevtal pr. skoledistrikt er stadig relevant – vi tager emnet med til næste 

møde 

11) Dato for næste møde og emner til 

næste møde 

 

d. 22. 02. 2023 

Princip for fremmøde og sygemelding 

Oversigt over elevtal pr. skoledistrikt 

Økonomi 2023 

Tilbagemelding fra elevrådets oplæg 

12) Eventuelt 

 

Eleverne på mellemtrinnet har ytret at toiletterne ved gymnastik er ulækre. Gitte tager hånd 

om det. 

  

  

  

  

  

  



 

 


